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Zápis schůze představenstva ze dne 18.5.2022 

  

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Vojtěch Halamka 

Přítomni: Lukáš Novotný  Předseda P 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Petr Korpas Zástupce správce projektů ZSP 

 Hanka Horáková Člen PR týmu PR 

 Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG 

 František Trefný Zástupce správce Pod-O-Gym ZSG 

 Jiří Novotný Správce Hudebny SH 

 Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA 

 Kryštof Šimána Zástupce správce bloku B ZSBB 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 David Puchoň Zástupce správce bloku D ZSBD 

 Jan Vlk Správce bloku E SBE 

 Jan Čeřovský Zástupce správce bloku E ZSBE 

 Štěpán Tichý Správce bloku F SBF 

 Vojtěch Halamka Vedoucí kolejní skupinky VKS 
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20:06 Předseda zahajuje schůzi.  

Bod č. 1  Schválení programu 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program zaslaný do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 18.5.2022 ve 20:05 a souhlasí, že se 

bude zaobírat dokumenty zaslanými po předkládací době. 

∑: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení schváleno. 

Bod č. 2  Kolečko 

1. Hudebna 

Byly provedeny menší úpravy. Byl sestaven nový provozní řád. 

2. Místopředseda 

Nastudoval klubovou dokumentaci. 

3. Blok C 

Byly nainstalovány protihmyzové sítě do oken. Opakovaně spuštěny požární poplachy. Zjištěna 

porucha spínání světel na schodech. 

4. SN 

Byly podchyceny menší výpadky wifi. 

5. SS 

Byl přeinstalován server schraňující konfigurační soubory. Byl nainstalován nový systém přihlášení 

k wifi. Až na drobné problémy přechod proběhl v klidu. 

6. Blok F 

Opakovaně spuštěny požární poplachy. Zjištěn problém s neinformovanou vrátnicí. Byl jmenován 

nový zástupce správce Martin Kuncl (ID: 8713). Byly poškozeny dveře grafity. 

7. Blok D 

Proběhlo kolektivní grilování. Zjištěny problémy s nedostatek toaletního papíru a mýdla. Byla 

nainstalována nová deska v kuchyňce ve 3. patře. 

8. Blok E 

Nic významného se nestalo. 
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9. Blok A 

Nic významného se nestalo. 

10. Gym 

Byly vyčištěny sprchy. Byla vyřízena objednávka nového vybavení. Plánována změna nočního klidu 

v návaznosti na stížnost. Proběhla komunikace s provozovatelem rehabilitací ohledně společného 

soužití. 

11. Lab 

Byl sestaven ponk a 3D tiskárna. Naplánován nákup filamentů. 

12. Blok B 

Byly smazány grafity z neporézních povrchů. 

13. VKS 

Bylo zjištěno trvalé poškození jedné z píp. Proběhlo důkladné čištění kolejního grilu. 

14. PR 

Byl jmenován nový zástupce správce projektů Petr Korpas (ID: 8809). Brzy proběhne akce Fuckup 

night. Plánování úklidu skladu na bloku C. 

15. Projekty 

Proběhl Pod-O-Day. Byly objednány věci do kolárny. Byl vytvořen rezervační systém na Pod-O-

Bikes. 

16. Předseda 

Proběhla Komise pro SÚZ v rámci AS ČVUT. Byly řešeny vratné obaly v menzách, technický stav 

kolejí a zvyšování kolejného. Probíhá jednání o přemístění Ukrajinců na Strahov kvůli uvolnění 

kapacit pro nově příchozí. Proběhlo Fórum Studentských Senátorů. Proběhne čištění požární 

nádrže. Rekonstrukce čajovny je v řešení. Dokončení je plánováno na září. Proběhly Mezi bloky s 

pozitivními ohlasy. 

Bod č. 3  Uvolnění rezervy Mezi bloky 

Mezi bloky přinesly ztrátu cca 50 000 Kč. Zejména kvůli absenci FSP, který kryl hlavní náklady. 

Předseda žádá o uvolnění rezervy. 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního Pod-O-Lee schvaluje čerpání rezervy Mezi bloky ve výši 

20 000 Kč. 

∑: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení přijato. 
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Bod č. 4  Schválení zápisu 

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

6.4.2022 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 17.5.2022 v 9:29. 

∑: 11 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 3 

Usnesení přijato. 

Bod č. 5  Kufrárna 

P navrhl přemístění kufrárny do jiné místnosti. Byla navržena nová smlouva o úschově. Byl navržen 

nový systém, aby bylo břemeno správce přeneseno na více lidí. Představenstvo se shodlo na 

poskytnutí této služby i tento rok. 

Bod č. 6  Vyhlášení voleb na správce služeb 

Usnesení č. 4:  Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na Správce služeb klubu 

Pod-O-Lee.  

Usnesení č. 5:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební 

komise: 

• Vítek Zapletal (ID: 5979) (předseda volební komise) 

• Štěpán tichý (ID: 8129) 

• David Puchoň (ID: 7218) 

• Jan Mareš (ID: 8602) 

∑: 11 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 3 

Usnesení přijata. 

Bod č. 7  Ostatní 

SN položil dotaz na zapojení mladých Ukrajinců do chodu klubu za účelem socializace a zlepšení 

jazykových schopností. 

21:04 Odchází Matúš Priščák. Počet lidí s hlasovacím právem: 10. 

Představenstvo konzultovalo návrh SBC na krátkou dobu podání přihlášek na správce služeb a 

schválila ho. 

SBD upozorňuje na nebezpečí utonutí malých dětí po vyčištění bazénku a apeluje na tvorbu 

opatření. 

21:27 Předseda ukončuje schůzi. 


